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معلومات شخصية:
· المواليد: بغداد 1/1/1994
· الجنس: انثى
التعليم:
· دكتوراه في الارشاد النفسي والتوجيه التربوي. كلية التربية. الجامعة المتنصرية.
· ماجستير في الارشاد النفسي/ العلوم النفسية. كلية التربية ابن رشد. جامعة بغداد.
· بكلوريوس في العلوم التربوية والنفسية. كلية التربية للبنات. جامعة بغداد.
مكان العمل الحالي:
كلية الصيدلة / الجامعة المستنصرية/ مسؤول وحدة الارشاد النفسي والتوجيه التربوي.
اللجان:
مسؤول لجنة تمكين المراة. لجنة ذوي الاحتياجات الخاصة. لجنة الارشاد النفسي. لجنة الارشاد الاكاديمي. فريق عمل للعوائل المفجوعة في مخيمات النزوح.
مجال البحث:
الارشاد النفسي والتوجيه التربوي. علم النفس الايجابي. العلوم التربوية والنفسية.
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Personal Information:
- Date of Birth: January 1, 1994
- Gender: Female

Education:
- Ph.D. in Counseling Psychology and Educational Guidance. College of Education, Al-Mustansiriya University.
- Master's Degree in Counseling Psychology/Psychological Sciences. Ibn Rushd College of Education, University of Baghdad.
- Bachelor's Degree in Educational and Psychological Sciences. College of Education for Girls, University of Baghdad.
Current Employment:
College of Pharmacy / Al-Mustansiriya University / Head of Psychological Counseling and Educational Guidance Unit.
Committees:
- Head of  Women Empowerment Committee.
- Committee of Disabled student .
- Psychological Counseling Committee.
- Academic Counseling Committee.
- Work Team for Bereaved Families in Displacement Camps.
Research Area:
- Psychological Counseling and Educational Guidance. Positive Psychology. Educational and Psychological Sciences.
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